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Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 
L o k a l a  h a n d i k a p p r å d e t                          
 

    SID 1 (2) 
2007-02-06
 

 
 
PROTOKOLL NR 2/2007 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta den 30 januari 2007 
 
Justerat den 6 februari 2007 
 
 
 
Lars Eriksson  Lena Spano 
 
 
Närvarande: Lars Eriksson, IFS, ordförande 

Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län, vice ordförande 
Pia Olsson, RSMH 
Gabriel Marawgeh, sekreterare 

                      Maggan Cervinger, Tekniska avdelningen 
 
Förhinder:     Annika Wedin, SDF 
 
§ 1 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.   
En kort presentation gjordes och Maggan Cervinger berättade kort om varför hon kom 
till handikapprådets möte. Hennes ärende kommer upp under punkt 9. 
 
§ 2 Justering av protokoll   
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Lena Spano utsågs att förutom Lars Eriksson justera dagens protokoll. Protokollet ska 
justeras den 6 februari.   
 
§ 3 Föregående protokoll 
Anmäldes att protokollet från lokala handikapprådets möte den 6 januari blivit justerat 
den 16 januari. Protokollet lades till handlingarna utan ändringar. 
 
§ 4 Nämndärenden 

       Ny ersättare i Handikapprådet, Abraham Lasarides, att anmälas till stadsdelsnämnden 
för godkännande. 
 
§ 5 Remisser, motioner och medborgarförslag 

       ------------------------- 
 

§ 6 Skrivelser     
  Anmäldes informationsfolder om Bosse Råd Stöd & Kunskapscenter samt foldern 

Språkröret. Beslutades att läggas till handlingarna. 
       
      § 7 Protokoll 

- Pensionärsrådet 
- KS handikappråd 
Inga protokoll anmäldes. Punkten bordlades till nästa möte. 
 

      § 8 Tillgänglighet 
 --------------------- 
 
§ 9 Barnfrågor 
 Maggan Cervinger från stadsdelens Tekniska avdelning informerade om kommande 
upprustningar av stadsdelens barnparklekar. Samråd ska ske med handikapprådet om 
förändringarna så att de handikappades behov beaktas. Maggan Cervinger kontaktar 
Lena Spano om tider för genomgång och syn på plats. 
Följande barnparklekar föredrogs vid mötet:  
Hedvig: det blir en 3-avdelnings förskola mellan Tennishallen och Solhemsängsskolan. 
Planritning presenterades. 
Soltornet och Torulf:  
Maggan Cervinger gör en beskrivning av förändringarna på parkleken på Whiteboarden 
och förklarar varför stadsdelen gör dessa förändringar. 
 
§ 10 Bygglov mm 
Lena Spano fortsätter granska byggnadsritningar etc. för handikapprådets räkning. 
Syndbyskolans ombyggnad av matsal och gymnastiksal granskades och redovisades 
liksom förskolor vid Solhemsbackarna och KV Hedvig 19. Vid granskning av Brf 
Solrosen lade Lena Spano eget särskilt uttalande. 
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§ 11 Övriga frågor    
xxxxxxxxxxxxxxxx – Trafikkontoret – önskar få kallelse och mötestider för 
handikapprådet i stadsdelen samt övrig information tillsänt till sig. 
 
§ 12 Balanslistan  
Balanslistan redovisades och lades till handlingarna utan ändringar. 
 
§ 13 Nästa möte  
Nästa möte i lokala handikapprådet äger rum tisdagen 27 februari 2007 klockan 14.00 
i nämndrummet på Tenstagången 55.  
 
 
 
Gabriel Marawgeh  
 
 
Bilaga 
Balanslistan 


